
Protokoll från rådet Råff för funktionshinder frågor styrelsemöte .20/4 2023

Kommunhuset, Tallåsenrummet k113.15-15.30

Närvarande: Marie-Louise Hellström,ordförande RÅFF

Desiree Eriksson, DHR Ljusdal

RSMH Ljusdal

Torbjörn Åström Synskadades förening Ljusdal

Birgit Persson Diabetesföreningen Ljusdal

Gunilla Eriksson Diabetesföreningen Ljusdal

Pia Ekqvist FUB Ljusdal

Elin Jonsson Demensföreningen Ljusdal

Ulla Lindberg Reumatikerföreningen Ljusdal

§1Mötets öppnande och upprop.

Ordförande Marie-Louise hälsade välkommen och prickade av oss.

§2Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

§3.VaI av justerare.

Till dagens protokolljusterare valdes Pia Ekqvist.

§4.VaI av sekreterare.

Till sekreterare valdes Elin Jonsson.

§5.Remissvar på detaljplaner.

Detaljplanerna godkändes.
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§GBesök av Pernilla Färlin, Ulf Nyman och Henrik Kariström.

Rådet presenterade sig och sin förening. De framförde några av Rådets
pågående ärenden, som att gångstigen till skolskogen på Gärdeåsen anpassas
så att den även kan användas av funktionsnedsatta. Rådet övedämnade sen
ärendena till politiken. Besökarna satt kvar och deltog i mötet fram till kaffet,
något som vi i rådet uppskattade.

§7. Utredning av språkrav.

En viktig fråga är språkförståelsen i många verksamheter, vård och omsorg är
en av dem. Rådet anser att här behövs utbildning. Henrik informerade att
kommunen är uppdaterad om detta och ser problemet.

§8.lnformation från MFD Myndigheten för delaktighet

Marie-Louise informerar från MFD. Planer har funnits på en utbildning

om funktionshinderfrågor. Frågan är aktuell igen.

§9 Information från föreningarna.

Varje förening berättar om sina aktiviteter, det är mycket igenkänning från
andra föreningar. Flera har ungefär samma utbud. Något som vi alla är överens
om är att dessa verksamheter är viktiga för varje förening oavsett vilken
funktion variation det är.

Social gemenskap musik, skratt o glädje är medicin för själen.

Rådet tycker att detta är viktig punkt på dagordningen där vi föreningar kan få
tips o råd av varandra som gynnar föreningen.

Övriga frågor

Rådet nåddes idag av ett sorgligt besked. DHR ordförande under många år och
en stor eldsjäl i sitt arbete för funktionshindrade Karl- Erik Wigholm har
somnat in.

Nästa möte 16/5 arbetsgrupp



Vid protokollet

Elin Jonsson

Justerare

Pia Ekqvist

Ordförande

Man-Louise Hellström


